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1. Obniżenie budżetu na stomatolo-
gię w 2010 r. jest dla Wielkopolskiej
Izby Lekarskiej nie do przyjęcia. Pie-
niądze przekazywane na opiekę stoma-
tologiczną w ramach ubezpieczeń zdro-
wotnych były i są od samego początku
funkcjonowania wcześniej kas cho-
rych, a obecnie NFZ, daleko niewy-
starczające. W pierwszym okresie
pomniejszono budżet stomatologiczny
o 40 proc. w stosunku do założeń refor-
my ochrony zdrowia w Polsce. Ten-
dencja ta utrzymuje się do dziś. Plany
dalszego obniżenia budżetu na 2010 r.
rozmijają się z obietnicami prezesa
NFZ doprowadzenia kwot wypłaca-

nych przez Fundusz za wykonane
świadczenia stomatologiczne do cen
rzeczywistych już w 2009 r.

2. Rezygnacja z dopłat za materiały
ponadstandardowe jest niekorzystna
przede wszystkim dla pacjentów.
Pozbawia ich bowiem możliwości
decydowania o jakości świadczeń sto-
matologicznych, jakie mają być reali-
zowane wobec nich, a które związane
są z zastosowaniem materiałów stoma-
tologicznych o wyższej jakości. Obec-
nie praktyka taka stosowana jest
powszechnie ku zadowoleniu pacjen-
tów i lekarzy. WIL nie widzi powodów
do zmiany tego stanu rzeczy.
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